

Утверждаю / Approved by:

Генеральный директор ООО «Норд Империял»
General Director of LLC Nord Imperial


А.В. Бакланов/A.V. Baklanov

**Критерии оценки предложений
на выполнение капитального ремонта опоры ВЛ /
Bid evaluation criteria for capital repair of transmission tower**

| | | |
|----|---|--|
| 1. | Участник должен иметь положительный опыт работы подобного уровня за последние 3 года (обязательно приложить положительные отзывы на выполненные работы). | The bidder shall have positive experience in similar jobs for the last 3 years (the bidder shall submit positive references regarding actual work completed). |
| 2. | Участник не должен иметь отрицательного опыта работы с группой компаний «Imperial Energy». | The bidder shall have no negative experience in cooperation with Imperial Energy Group. |
| 3. | Технически приемлемыми будут приняты те участники, предложения которых соответствуют техническому заданию, предложенному графику и тендерным условиям. | Technically acceptable bidders shall be those, whose bids comply with the technical assignment, proposed time schedule, and tender conditions. |
| 4. | Технически приемлемыми будут признаны только участники, имеющие соответствующие допуск / лицензию / сертификат на выполнение подобных работ, необходимое количество обученного персонала ИТР и рабочих, а также претенденты которые смогут самостоятельно выполнить не менее 70% указанного объема. | Technically acceptable bidders shall be only those, who have respective permits / licenses / certificates for execution of the required work, have required number of trained engineering & technical personnel and workers. As well, technically acceptable bidders shall be only those, who can carry out at least 70% of the scope of work independently. |
| 5. | Приемлемыми будут признаны только участники, имеющие положительную величину чистых активов. | Acceptable bidders shall be only those, who have positive net worth. |

Согласовано / Recommended by:

Главный энергетик/
Chief Power Engineer of LLC
Nord Imperial


подпись/signature

В.М. Марисов /
V.M. Marisov